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Osa võtsid komisjoni liikmed: Lea Jõevere, Üllar Salumets, Signe Hellamaa ja Jüri Kiidron.
Koosolekul ei osalenud Lehar Neve, Kadri Kõiv, Airi Hallik-Konnula ja noorte esindaja Helena 
Värton.
Osalesid: sotsiaalnõunik Vilve Lepik, Agnes Kirsbaum, sotsiaaltöötaja Malle Kodu ja volikogu 
liige Merike Prätz.

Registreerimise leht lisatud protokollile.

Lea Jõevere: 3. päevakorrapunktina tuleb arutusele Ühinemislepingu avamine.

PÄEVAKORD:

1. SOTEE - tööturul osalemist toetavad hoolekandeteenused
Ettekandja: Malle Kodu, sotsiaaltöötaja
2. Sotsiaalhoolekandelise abi andmise kord, muutmine-täiendamine 
Ettekandja: Vilve Lepik, sotsiaalnõunik
3. Informatsioon
3.1 Sotsiaaltranspordi teenus
3.2 Ühinemislepingu avamine

1.  SOTEE - tööturul osalemist toetavad hoolekandeteenused

Ettekandega esines sotsiaaltöötaja Malle Kodu. 
SOTEE on maakondlik projekt tugiteenuste osutamiseks. Võru maakond osutab selle alt tugiisiku 
teenust, samuti koduteenust.
Meie poolt on projekti kaudu teenusel olnud 11 klienti, 2 on teenuse lõpetanud, 9 klienti on veel 
teenusel. Keskmiselt on meie kliendid saanud teenust siiani 30 tundi kuus, maksumus kliendi 
kohta kuus on olnud 443 eurot. Teenuse mahtu on vähendatud 12 tunnile. 
Küsimus on kuidas edasi minna.
Antslas on loodud peretugiisiku ametikoht, mille alt saab toetada lastega peresid, aga ka üksikuid, 
kellele on tuge vaja. Ametikoht on hetkel täitmata.



Soovime jätkata koostööd Võru Erihoolekandekeskusega. Meil võib tekkida vajadus tugiisiku 
teenust osta keerukamate olukordade puhul (5 isiku puhul).

Toimus arutelu.

Merike Prätz: Vajadus tugiisiku teenuse järele kasvab kogu aeg, sellega peab arvestama ka eelarvet
koostades. 
Komisjoni liikmed toetasid tugiisiku teenuse käivitamist Antsla vallas. Rahastus selle teenuse 
käivitamiseks tuleks eelarves ette näha. 

2.  Sotsiaalhoolekandelise abi andmise kord, muutmine-täiendamine

Ettekandega esine sotsiaalnõunik Vilve Lepik.
Komisjoni liikmed vaatasid Sotsiaalhoolekandelise abi andmise korra punkthaaval läbi, tutvusid 
tehtud parandusettepanekutega ja tegid omapoolsed ettepanekuid. 

Komisjoni liikmed kiitsid Sotsiaalhoolekandelise abi andmise korra heaks ning   tegid ettepaneku   
suunata määruse eelnõu volikogule kinnitamiseks.

3. Informatsioon
3.1 Sotsiaaltranspordi teenus

Kersti Kõrge: Eesti Vabariigis on käivitumas pilootprojekt, kus on esindatud Saaremaa, Pärnumaa, 
Põlvamaa ja Võrumaa. Eesmärk on teha mitme maakonna peale sotsiaaltranspordi projekt, kuhu 
kuuluvad kõik inimesed, kes on riikliku sotsiaalhoolekande seaduse alusel abivajajad.
Projekt käivitub 1. juulil 2019. a. 
Meie vajadus on 50 000 eurot aastas sotsiaaltranspordi peale. 
Projekti omaosalus on 15% projekti maksumusest. Projekti kestvus on 2. aastat ja edaspidi peavad 
vallad oma rahadega teenust jätkama. 

Kersti Kõrge: 17. detsembril toimub Võrus infopäev, kus osalen koos Agnesega, et rohkem 
informatsiooni saada. 

Komisjoni liikmed võtsid informatsiooni teadmiseks.

3.2 Ühinemislepingu avamine

Lea Jõevere: Volikogu soovib ühinemislepingut avada.
Sotsiaalosakonda puudutaks ühinemislepingu avamine ainult Kuldre teeninduspunkti osas, kas 
sulgeme selle või jätame alles. 
Kersti Kõrge: Kuldres käib neljapäeviti ainult 1-2 inimest. Seal on hea paberitööd teha.
Malle Kodu: Samas saame nende kahe inimese juurest läbi käia ja tööpäev jätkuks Antslas.

Lea Jõevere: Kui volikogus läbi viidud hääletuse järel selgub, et ühinemisleping avatakse siis 
saame tehea ettepaneku, et Kuldre teeninduspunkt peab jääma. 



3.3 Sotsiaalteenuste rahastamine

Kõik teenused eelarves ei ole rahaliselt kaetud. Sotsiaalosakond peab osutama 13 erinevat teenust, 
lisa
ks on tekkinud vajadus koduhoolduse järele. 

Toimus arutelu. 

Komisjoni liikmed leidsid, et eelarves peaksid olema vahendid kõikide nende teenuste 
osutamiseks.
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